



NPN 80134960

**Iron and Vitamin Supplement with Sucrosomial® Iron and Vitamin C /
Supplément de fer et de vitamines avec fer Sucrosomial^{MD} et vitamine C**

30 capsules. Net weight 17.8g

30 gélules. Poids net 17,8 g

Medicinal ingredient

Quantity per 1 capsule*

Iron (Iron (III) pyrophosphate)30 mg
Vitamin C (Ascorbic acid)70 mg

*For minerals, the medicinal ingredient quantity represents the amount of the element per dosage unit.

Non-medicinal ingredients:

Non-medicinal ingredients: Hydroxypropyl Methylcellulose, Iron Oxides, Lecithin, Magnesium salts of fatty acids, Microcrystalline cellulose, Rice flour, Rice starch, Silicon dioxide, Sucrose fatty acid esters, Tricalcium phosphate.

Gluten Free.

Recommended Dosage: Adults 18 years and over: 1 capsule 1 time per day or as directed by the doctor with a glass of water. Do not exceed the recommended daily dose. Take with food, a few hours before or after taking other medications or natural health products.

Recommended Use or Purpose:

Sideral[®] Forte Int. is an Iron and Vitamin supplement with Sucrosomial[®] Iron and Vitamin C which helps to • form red blood cells and helps in their proper function • prevent iron deficiency anemia and associated tiredness and fatigue • maintain immune function • provide antioxidant • support biological functions which play a key role in the maintenance of good health.

Ingrédients médicinaux

Quantité par gélule*

Fer (Pyrophosphate de fer [III]) 30 mg
Vitamine C (Acide ascorbique) 70 mg

* Pour les minéraux, la quantité d'ingrédients médicinaux représente la quantité de l'élément par unité de dosage.

Ingrédients non médicinaux :

Hydroxypropylméthyl cellulose, Oxydes de fer, Lécithine, Sels de magnésium des acides gras, Cellulose microcristalline, Farine de riz, Amidon de riz, Dioxyde de silicium, Esters d'acides gras de saccharose, Phosphate tricalcique. **Sans gluten.**

Dosage recommandé : Adultes de 18 ans et plus : 1 gélule 1 fois par jour avec un verre d'eau ou selon les directives du médecin. Ne pas dépasser le dosage recommandé. Prendre avec de la nourriture, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels.

Usage recommandé :

Sideral^{MD} Forte Int. est un supplément de fer et de vitamines contenant du fer Sucrosomial^{MD} et de la vitamine C qui contribue • à la formation des globules rouges et à leur bon fonctionnement • à la prévention de l'anémie ferriprive et de la fatigue consécutive • au maintien de la fonction immunitaire • à l'apport d'antioxydants • au soutien des fonctions biologiques qui jouent un rôle clé dans le maintien d'une bonne santé.

● **Cautions and Warnings:** Keep out of reach of children. There is enough iron in this package to seriously harm a child. Do not use if the sealed blister unit is broken.

Known Adverse Reactions: Stop use if hypersensitivity occurs.

Recommended Storage Conditions:

Store at room temperature (do not exceed 25°C), avoid exposure to localized heat sources, direct sunlight and contact with water. The expiry date refers to the product unopened and properly stored.

● **Mises en garde et avertissements :** Garder hors de la portée des enfants. Cet emballage contient suffisamment de fer pour nuire gravement à un enfant. Ne pas utiliser si l'emballage-coque scellé est brisé.

Effets indésirables connus : Cesser l'utilisation en cas d'hypersensibilité.

Conditions de conservation recommandées :

Conserver à température ambiante (à un maximum de 25 °C), éviter l'exposition à des sources de chaleur localisées, la lumière directe du soleil et le contact avec l'eau. La date de péremption s'applique au produit non ouvert et conservé de façon appropriée.

The product is expressly developed for distribution in Canada under Product Number 80134960. /
Le produit est expressément élaboré pour être distribué au Canada sous le numéro 80134960.

Sucrosomial[®] Iron, Sideral[®] and Sucrosome[®] are registered trademarks. Sideral[®] r.m. is a patented ingredient based on Sucrosomial[®] Iron.

Fer Sucrosomial^{MD}, Sideral^{MD} et Sucrosome^{MD} sont des marques déposée. Sideral^{MD} r.m. est un ingrédient breveté à base de fer Sucrosomial^{MD}.



PharmaNutra S.p.A. Via Campodavella, 1- 56122 Pisa, Italy
Imported by / Importé par : Sigma Life Sciences Inc. Whitby, Ontario L1N 6A6 Canada
info@sigma-lifesciences.com



CA-Rev. 1 of 10.24
120141050236 16133 - 100 02/25